
BR-01.0012.1.6.21.2012 

Protokół nr 44/2012 

z posiedzenia Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska 

Rady Miasta Krakowa 

odbytego w dniu 17 grudnia 2012 roku 

w sali Portretowej Urzędu Miasta Krakowa 

 

  

  

 W posiedzeniu, któremu przewodniczył Grzegorz Stawowy - Przewodniczący 

Komisji, udział wzięli członkowie Komisji wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu,  Elżbieta Koterba – Zastępca Prezydenta Miasta, Bożena Kaczmarska-

Michniak - Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego,  Ewa Olszowska-Dej – Dyrektor 

Wydziału Kształtowania Środowiska,  oraz inni zaproszeni goście wg listy obecności 

stanowiącej załącznik nr 2 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie 

prawomocnych decyzji o godzinie 16.10 otworzył posiedzenie Komisji.  

Porządek posiedzenia został uzupełniony o punkt:  Prezentacja projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego   obszaru  „Lubomirskiego-Beliny -  Prażmowskiego”.  

Komisja przez aklamację przyjęła wniosek o uzupełnienie porządku posiedzenia o ww. punkt. 

 

Następnie Komisja przez aklamację przyjęła porządek posiedzenia w brzmieniu: 

1.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie opinii dotyczącej ośrodka rehabilitacji dzikich 

   zwierząt przy ul. Rydygiera w Krakowie  (druk nr 1064). 

2.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

  zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Mogilska-Chałupnika'' w Krakowie (druk nr 

  1075). 

3.Prezentacja projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego   obszaru   „III 

  Kampus UJ – Wschód”. 

4.Prezentacja  projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego   obszaru 

  „Swoszowice – Wschód”. 

5.Prezentacja projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

  obszaru   „Swoszowice – Uzdrowisko”. 

6.Prezentacja projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego   obszaru 

 „Lubomirskiego –Beliny -  Prażmowskiego”.  

  7.Sprawy bieżące.  

  8.Oświadczenia i komunikaty. 

 

Ad.1 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie opinii dotyczącej ośrodka rehabilitacji 

dzikich    zwierząt przy ul. Rydygiera w Krakowie  (druk nr 1064). 
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Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ośrodka rehabilitacji dzikich    zwierząt przy ul. 

Rydygiera w Krakowie przedstawiła Ewa Olszowska-Dej – Dyrektor Wydziału Kształtowania 

Środowiska.   

Wobec braku głosów w dyskusji Komisja  w obecności 7 członków Komisji, przy 7 głosach 

„za pozytywnym zaopiniowaniem”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymującym się”  (jednogłośnie) 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ośrodka 

rehabilitacji dzikich    zwierząt przy ul. Rydygiera w Krakowie  (druk nr 1064). 

 (Opinia Nr 175/2012 z 17 grudnia 2012r.) 

 

Ad.2 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru ''Mogilska-Chałupnika'' w Krakowie (druk    

 nr   1075). 

 

Omówienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu   zagospodarowania 

przestrzennego obszaru ''Mogilska-Chałupnika'' w Krakowie dokonała Anna Staniewicz, 

główny projektant planu. 

W dyskusji udział wzięli: Grzegorz Stawowy i Włodzimierz Pietrus. 

Ostatecznie Komisja przesunęła opiniowanie projektu uchwały na następne posiedzenie.  

 

Ad.3 

Prezentacja projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego   obszaru 

  „III   Kampus UJ – Wschód”. 

 

Prezentacji projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego   obszaru   „III 

  Kampus UJ – Wschód” dokonała Jolanta Czyż, główny projektant planu. 

W dyskusji udział wzięli: Włodzimierz Pietrus i Grzegorz Stawowy. 

Ostatecznie Komisja przesunęła opiniowanie projektu planu na następne posiedzenie.  

 

Ad.4 

Prezentacja   projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

  obszaru   „Swoszowice – Wschód”. 

 

Projekt zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego   obszaru 

  „Swoszowice – Wschód” przedstawiła Bożena Faber, główny projektant planu. 

W dyskusji głos zabrał Włodzimierz Pietrus. 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Komisja   w obecności 10 członków Komisji, przy 

10 głosach „za pozytywnym zaopiniowaniem”, 0 „przeciw” i 0 „wstrzymującym się”  

(jednogłośnie) pozytywnie zaopiniowała projekt miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego   obszaru   „Swoszowice – Wschód”.(Opinia Nr 176/2012 z 17 grudnia 

2012r.) 

 

Ad.5 

Prezentacja projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

  obszaru   „Swoszowice – Uzdrowisko”. 
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Prezentacji projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego   obszaru 

  „Swoszowice – Uzdrowisko” dokonała Bożena Faber, główny projektant planu. 

W dyskusji udział wzięli: Grzegorz Stawowy, Włodzimierz Pietrus oraz przedstawiciel 

Inwestora. 

Ostatecznie Komisja przesunęła opiniowanie projektu planu na następne posiedzenie.  

 

Ad.6 

Prezentacja projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego   obszaru 

 „Lubomirskiego –Beliny -  Prażmowskiego”.  

 

Omówienia projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego   obszaru 

 „Lubomirskiego –Beliny -  Prażmowskiego” dokonała Bożena Faber, główny projektant 

planu. 

W dyskusji udział wzięli: Wojciech Wojtowicz, Grzegorz Stawowy, Włodzimierz Pietrus, 

Sławomir Ptaszkiewicz, Jerzy Sonik oraz przedstawiciel inwestora. 

Wobec braku dalszych  głosów w dyskusji Komisja  w obecności 6 członków Komisji, przy 5 

głosach „za pozytywnym zaopiniowaniem”, 0 „przeciw” i 1 „wstrzymującym się”  

pozytywnie zaopiniowała projekt miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

  obszaru  „Lubomirskiego –Beliny -  Prażmowskiego” z uwagą:  

- dopuszczenie funkcji mieszkaniowej do 30% powierzchni budynku głównego. 

 (Opinia Nr 177/2012 z 173 grudnia 2012r.). 

 

  Ad.7 

 Sprawy bieżące. 

 

Ad.8  

Oświadczenia i komunikaty. 

 

 

 Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji o godzinie 

19.10 zamknął posiedzenie.       

  Dokładny zapis przebiegu obrad znajduje się w nagraniu posiedzenia. Kasety 

z nagraniem stanowią załącznik do niniejszego protokołu.  

 

            Grzegorz Stawowy 

        

     Przewodniczący Komisji 

 

Protokołowała: 

Beata Czepiec 


